

**Referat
Egtved Udviklingsråd**

Dato: 14. maj 2024	Mødested: Roberthus Tidspunkt: kl. 19	
Mødeleder/referent Inger/Thyra	Deltagere: Mette, Jacob, Thyra, Torben, Henrik og Inger	Afbud: Kirsten, Helle
Dagsorden: 1. Opdatering af oversigten over fordelingen af opgaver 2. Opfølgning på mødet med ULN den 22. februar 3. Møde med Lisbet Wolters den 18. april kl. 16 på Roberthus 4. Henvendelse fra Vejle Kommune vedr. Klingebæk gård. Opfølgning på møde med Bo den 18. april.	Referat: 1. Se vedhæftede fil. 2. ULN behandler sagen på udvalgs møde den 29. maj, hvor evt. økonomi skal på plads. Projekt kulturum – Ib og Tom arbejder på en ansøgning til prøvehandling i forhold til et område for unge. 3. På mødet blev det aftalt med Lisbet, at vi skulle komme med et oplæg i forhold til den ”røde tråd” Mette, Tina og Torben har lavet et rigtig fint oplæg til projekt ”Den røde tråd”. Et sidespor til Hærvejen. En knagerække – hvordan hænger alle projekterne sammen? Lisbet Wolters skulle have det med til et møde med Nordea Fonden den 8. maj. 4. Bo Levesen har teten på det. Naturfonden vil gerne købe jorden, men ikke bygninger. Vejle Kommune vil gerne prøve at hjælpe med at finde en løsning. Real Dania har umiddelbart sagt nej tak, men dette skal trykprøves igen. Miljøstyrelsen har bevilliget 39 mio. kr. til Vejle Kommune til opkøb af landbrugsjord omkring Vork – Vork bakker. Ejendommen kan ikke af-fredes som det er lige nu. Bo arbejder videre med det. Udviklingsrådet vil ikke tage partnerskab i projektet, men vil gerne støtte op om et evt. kommende projekt.	

5. Opfølgning på Erhvervslokalplan ved Ribevej.	8. Der har været en artikel i VAF vedr. det nye erhvervsareal. Nu opfølgning i forhold til markedsføring. Kontakt til formanden for Teknisk Udvalg Gerda Jørgensen og Yvonne fra AktivErhverv for at høre om vi skal invitere nogle virksomheder med derop. Evt. at Aktiv Erhverv står for invitationen. Henrik tager teten. Gerda har skrevet i en mail, at igangsætning af byggemodning sættes i gang nu og at hun forventer, at grundene er klar til salg ved årsskiftet. Inger og Henrik forsøger at lave et fællesmøde med kommune og erhvervsrådet.
6. BID møde d. 2. maj	6. Status for projekt Aftensang – der er nedsat en 4 mandsgruppe til valg af bænke og blomsterkummer. – Jacob deltager. Der arrangeres 'gadefest for alle', når Aftensang skal indvies d. 31.08.24. EUR kan evt. lave stand sammen med Kultorum (Inger), Egtvedpigens venner (Inger), spejderne (Jacob) osv. for at vise vores projekter og 'den røde tråd'. Jacob taler med Karen om plads og finder telt. Inger kontakter Frederik.
7. Oplevelsescenter ved Egtved Pigens grav. Helle og Inger	7. Intet nyt
8. Kommunikationsgruppen, egtved.dk + div. Facebooksider.	8. Egtved Handelsforening har fået ny hjemmeside.
9. EIF og EIMC v/Kirsten og Thyra	9. Intet nyt
10. Vejle Ådal og Fjord/Inger	10. Nyt kommissorium er godkendt – rådet er nedlagt. I stedet laves 2 årlige netværksmøder.
11. Aktiverhverv v/Henrik	11. Intet nyt
12. Brugergruppe Roberthus v/Torben	12. Har haft møde, hvor Eva, den nye tovholder for iværksætterne, var med. Det var et godt møde.
13. Ny kontaktperson ved Vejle kommune til stigruppen	13. Inger har rykket for en ny kontaktperson. Svar: I første omgang bliver det Robert Mortensen, som er koordinator for Udelivsgruppen.

14. Egtved Festival	14. Vi har tilbudt at stå i ølbar til sommerfestival i EIF. Fredag først på aftenen er 1. prioritet. Helst fredag. Vi kan måske mønstre 6 pers. Vi kan evt. få trykt nogle t-shirts eller paraply hatte. Jacob tager teten på påklædning. Thyra kontakter udvalget. Svar fra sommerfestival: Egtved sommerfestival bartjans: Hvad siger udviklingsrådet til 3 mand i vinbaren fredag fra kl. 21.00 til 00.30. Og 3 mand ved indgangen fredag fra 16.30 til slut- der behøves en eller 2 mand af gangen og så kan I rotere? Thyra melder flg tilbage: Vi vil gerne sige ja tak til tjansen i vinbaren, hvor vi kan stå sammen. Hvis det er muligt, vil vi gerne tjansen tidligere på aftenen. Er det muligt? Vi takker nej til at stå ved indgangen.
15. Næste møde i EU	15. 11. juni kl. 19.30 (efter turismemødet) Punkter til næste møde: Event om frivillighed og fællesskaber
16. Eventuelt	Thyra havde et punkt
17. Møder på vej	17. 11.06.24 kl. 17.00-19.30 Turisme workshop, input til turisme strategi. Vejle kommune står for det i Roberthus. Husk tilmelding på link. Se under 'Det sker'. 11.06.24 kl. 19.30 kort møde i EUR efter turismemødet 26.08.24 kl. 17 sommerudflugt for EUR (Jacob og Thyra arrangerer). 31.08.24 om dagen 'Gadefest for alle' evt. deltage med stand.